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Protokół Nr LIX.2022 

z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 29 marca 2022 roku 

 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2022 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:40 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy Aleksandrę 

Lachowicz, Sekretarza Gminy Wiesława Sawickiego, kierowników i pracowników 

Urzędu Miejskiego, mieszkańców gminy Drezdenko oraz radnych (lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 1, lista obecności gości załącznik nr 1a do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja dotycząca pozyskiwania środków pozabudżetowych. 

4. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 
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5. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie 

gminy Drezdenko na rok 2022 - druk nr 381/22. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Drezdenko 

w 2022 roku - druk nr 382/22. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Regulaminu udzielania dotacji celowej ze 

środków budżetu gminy Drezdenko na wymianę istniejącego starego źródła ciepła na 

nowe, ekologiczne źródło ciepła w lokalach i budynkach mieszkalnych położonych na 

terenie gminy Drezdenko - druk nr 383/22. 

8. Projekt w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na likwidację zbiornika 

bezodpływowego wraz z budową przyłącza do sieci kanalizacji sanitarnej - druk nr 

384/22. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/321/10 i nr XXIII/180/2012 

Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 385/22. 

10. Projekt uchwały w sprawie zaproszenia do konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Drezdenko na lata 

2022-2032 - druk nr 386/22. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022 - 2024 - druk nr 387/22. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/43/2015 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 11 marca 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla sołtysów - druk 

388/22. 

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Drezdenka oraz dyrektora Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa - druk nr 389/22. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy Drezdenko - druk nr 390/22. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 391/22. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022-2027 - druk nr 392/22. 

17. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Drezdenko oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk nr 393/22. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że na sali obecnych jest 

14 radnych, więc wszystkie podjęte uchwały będą prawomocne. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poprosiła o włączenie do porządku obrad 

projektów dwóch uchwał - uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości, która związana jest ze zmianą sołtysa 

w sołectwie Grotów oraz projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Drezdenko. Poprosiła również o zmianę w porządku obrad, aby 

punkt w sprawie ustalenia diet dla sołtysów był po punkcie dotyczącym zmiany 

uchwały budżetowej. 
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Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie zmian do porządku obrad wprowadzonych przez Burmistrz 

Drezdenka Karolinę Piotrowską. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska w Drezdenku w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła 

zaproponowaną zmianę do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja dotycząca pozyskiwania środków pozabudżetowych. 

4. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie 

gminy Drezdenko na rok 2022 - druk nr 381/22. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Drezdenko 

w 2022 roku - druk nr 382/22. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Regulaminu udzielania dotacji celowej ze 

środków budżetu gminy Drezdenko na wymianę istniejącego starego źródła ciepła na 

nowe, ekologiczne źródło ciepła w lokalach i budynkach mieszkalnych położonych na 

terenie gminy Drezdenko - druk nr 383/22. 

8. Projekt w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na likwidację zbiornika 

bezodpływowego wraz z budową przyłącza do sieci kanalizacji sanitarnej - druk nr 

384/22. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/321/10  

i nr XXIII/180/2012 Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 385/22. 

10. Projekt uchwały w sprawie zaproszenia do konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Drezdenko na lata 

2022-2032 - druk nr 386/22. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022 - 2024 - druk nr 387/22. 

12. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Drezdenka oraz dyrektora Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa - druk nr 389/22. 
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13. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy Drezdenko - druk nr 390/22. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 391/22. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022-2027 - druk nr 392/22. 

16. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Drezdenko oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk nr 393/22. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/43/2015 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 11 marca 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla sołtysów - druk 

388/22. 

18. Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości -

druk nr 389/22. 

19 . Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko – 

druk nr 390/22. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

Ad. 3 

Informacja dotycząca pozyskiwania środków pozabudżetowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiał oraz temat został omówiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji (materiał 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Radny D. Krysa zauważył, że Burmistrz Drezdenka przeprowadziła sondę dla 

mieszkańców w sprawie wieży ciśnień, w której zapytała czy mieszkańcy są za tym, 

aby finansować renowację wieży z własnych środków, bo Gmina nie otrzymała 

dofinansowania. Radny zapytał również o którą drogę w Niegosławiu chodzi. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że jeśli chodzi o wieżę ciśnień to nie tak, że jest 

już potwierdzona informacja, że Gmina nie otrzymała dofinansowania, natomiast 

wiadomym jest, że projekt znajduje się na 15 miejscu listy rankingowej i że Zarząd 

Województwa dysponuje kwotą 57.000.000,00 zł na to zadanie, które zaangażowane 

są przez pierwsze 4 projekty. Dodała, że w związku z tym mimo, iż projekt został 

oceniony, to jest na takiej pozycji a inaczej patrząc, jest tak niewiele środków do 

podziału, że 4 najlepiej ocenione projekty, w tym 2 potężne projekty na ok. 20 

milionów zł dotyczące szpitali już skonsumowały tę kwotę. Burmistrz zwróciła uwagę, 

że jest prawdopodobieństwo, graniczące z pewnością, że Gmina nie otrzyma tych 

środków. Powiedziała, że stąd zabawa fejsbukowa, gdyż chciała poznać opinie 

mieszkańców, natomiast jest to tylko poznanie opinii, bowiem decyzja czy faktycznie 

Gmina będzie to zadanie realizować z własnych środków czy będzie szukać 

możliwości dofinansowania będzie należała do rady. Burmistrz Drezdenka  

K. Piotrowska zagwarantowała, że będzie trzymać rękę na pulsie, żeby znaleźć 

sposób finansowania. Dodała, że przy konstruowaniu przyszłorocznego budżetu na 

pewno będzie to kwestia do przemyślenia czy warto ten obiekt uchronić i mimo braku 

środków zewnętrznych podjąć próbę remontu wieży bez wsparcia tylko z własnych 
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środków. Odnosząc się do tematu drogi w Niegosławiu Burmistrz Drezdenka  

K. Piotrowska stwierdziła, że mowa jest o wsparciu z Polskiego Ładu z PGR-ów. 

Wyjaśniła, że jest to projekt łączony, bo rozwiąże bardzo wiele problemów 

komunikacyjnych w Niegosławiu, gdyż jest to droga prowadząca od zakrętu 

wjazdowego do Niegosławia do dawnego PGR-u, jest tam dość duże osiedle 

mieszkaniowe, jednocześnie jest to droga prowadząca do zakładu papierniczego - 

produkcji kartonów. K. Piotrowska zwróciła uwagę, że jest to droga, o którą 

mieszkańcy od wielu lat wnioskują, proszą o to, aby był tam chodnik, bo bardzo wiele 

dzieci tam mieszka, korzystają z tej drogi, a jest niebezpieczna. Dodała, że został 

wykonany projekt, aby zbudować chodnik, co wiąże się z korektą nawierzchni, a przy 

okazji należy udrożnić drogę szutrową prowadzącą do zakładu produkującego 

kartony od strony drogi wojewódzkiej DW 160. 

Radny A. Kołwzan nawiązując do wypowiedzi Burmistrz stwierdził, że jest to droga 

asfaltowa do starego PRG-u. Zapytał czy ona będzie poszerzana. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie jest w stanie teraz 

powiedzieć czy będzie poszerzana, na pewno geometra trochę się zmieni, żeby 

zmieścić chodnik po jednej stronie. W kwestii dokładnej szerokości jezdni zaprosiła 

do referatu inwestycji. 

Radny A. Kołwzan zapytał, gdzie się kończy planowana inwestycja, gdyż ta droga 

idzie w kierunku drogi do Rąpina i dalej na Czartowo.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że przy bloku nr 136, przy ostrym 

skręcie pod kątem 90 stopni, tam gdzie jest ostatni przystanek szkolny.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 4 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska poinformowała, że złożyła następujące 

interpelacje: 

- dotyczącą ilości podatków jakie wpływają z poszczególnych wsi do Gminy, 

- dotyczącą możliwości wykorzystania środków na zadania z funduszu sołeckiego, 

które były niewykorzystane w zeszłym roku. Dodała, że chodzi o miejscowość 

Trzebicz i Trzebicz Nowy oraz o naprawę lamp w miejscowości Trzebicz. 

Radny A. Kołwzan tytułem uzupełnienia do jednej z interpelacji, które składał na 

poprzedniej sesji dotyczące m.in. lampy przy restauracji „We Młynie poinformował, że 

pytał jeszcze o chodnik, który położony jest wzdłuż nasypu do samej kładki a jest  

w stanie katastrofalnym. Poinformował, że część tych płytek wygląda tak jakby miała 

ochotę zjechać do rzeki i trzeba by chociaż doraźnie te płytki podnieść, bo miejscami 

stoją już prawie na sztorc. Radny A. Kołwzan poprosił, aby ktoś to sprawdził, bo 

naprawdę jest to niebezpieczny odcinek biorąc pod uwagę to, że jest ciemno i przez 

jakiś czas jeszcze będzie ciemno zanim zostanie wykonane nowe oświetlenie. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na 

terenie gminy Drezdenko na rok 2022 - druk nr 381/22 



6 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że projekt został 

omówiony podczas wspólnego posiedzenia Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz sezonu 

kąpielowego na terenie gminy Drezdenko na rok 2022 - druk nr 381/22 (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/367/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie wykazu kąpielisk 

oraz sezonu kąpielowego na terenie gminy Drezdenko na rok 2022 (uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Drezdenko w 2022 roku - druk nr 382/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Drezdenko w 2022 roku - druk nr 382/22 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/368/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt na terenie gminy Drezdenko w 2022 roku (uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 7  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Regulaminu udzielania dotacji celowej ze 

środków budżetu gminy Drezdenko na wymianę istniejącego starego źródła 

ciepła na nowe, ekologiczne źródło ciepła w lokalach i budynkach 

mieszkalnych położonych na terenie gminy Drezdenko - druk nr 383/22. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że projekt został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Regulaminu udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu gminy Drezdenko na wymianę istniejącego 

starego źródła ciepła na nowe, ekologiczne źródło ciepła w lokalach i budynkach 

mieszkalnych położonych na terenie gminy Drezdenko - druk nr 383/22 (projekt 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwia Słomińska 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/369/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia 

,,Regulaminu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu gminy Drezdenko 

na wymianę istniejącego starego źródła ciepła na nowe, ekologiczne źródło 

ciepła w lokalach i budynkach mieszkalnych położonych na terenie gminy 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 8 

Projekt w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na likwidację zbiornika 

bezodpływowego wraz z budową przyłącza do sieci kanalizacji sanitarnej - druk 

nr 384/22 

Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie projektu w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

likwidację zbiornika bezodpływowego wraz z budową przyłącza do sieci kanalizacji 

sanitarnej - druk nr 384/22 (projekt stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 



8 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/370/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej na likwidację zbiornika bezodpływowego wraz z budową 

przyłącza do sieci kanalizacji sanitarnej (uchwała stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVIII/321/10  

i nr XXIII/180/2012 Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 385/22. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że uchyla się uchwały, które są regulaminem. Zapytał 

czy w tym momencie nie będzie żadnego regulaminu. 

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska D. Nowak 

poinformowała, że został przygotowany projekt, który będzie wprowadzony 

zarządzaniem. Przypomniała, że radni upoważnili Burmistrza do uchwalenia takiego 

aktu. D. Nowak zwróciła uwagę, że aby to uporządkować należy obowiązujące 

uchwały uchylić i móc wprowadzić zarządzeniem ten dokument. 

Radny A. Kołwzan zapytał na kiedy planowane jest wprowadzenie tego dokumentu 

zarządzeniem czy po wejściu w życie tej uchwały. 

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska D. Nowak stwierdziła, 

że uchwała musi się uprawomocnić i dopiero wtedy wejdzie w życie. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 

XLVIII/321/10 i nr XXIII/180/2012 Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 385/22 

(projekt stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 
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Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/371/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie uchylenia uchwały 

nr XLVIII/321/10 i nr XXIII/180/2012 Rady Miejskiej w Drezdenku (uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zaproszenia do konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Drezdenko na lata 2022-2032 - druk nr 386/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zaproszenia do konsultacji 

społecznych dotyczących projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Drezdenko na lata 2022-2032 – druk nr 386/22 (projekt stanowi załącznik nr 

13 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/372/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie zaproszenia do 

konsultacji społecznych dotyczących projektu Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Drezdenko na lata 2022-2032 (uchwała stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022 - 2024 - druk nr 387/22. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022 - 2024 - druk nr 387/22 (projekt stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/373/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2024 (uchwała stanowi załącznik 

nr 16 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Drezdenka oraz dyrektora Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa - druk nr 

389/22 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że wczoraj 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił zakres projektu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Burmistrza Drezdenka oraz dyrektora Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa - druk 

nr 389/22 (projekt stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Matela-Libera 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/374/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Burmistrza Drezdenka oraz dyrektora Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa (uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji Gminy Drezdenko - druk nr 390/22. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Drezdenko - druk nr 390/22 (projekt 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/375/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Drezdenko (uchwała 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 391/22 

Radny A. Kołwzan zapytał dla kogo przeznaczona jest świetlica opiekuńcza tworzona 

w gminie Drezdenko oraz gdzie się będzie znajdować. Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Wioletta Kantor-Kmiecik poinformowała, że świetlica będzie się 

znajdować w obiekcie przy ul. Marszałkowskiej 2, gdzie jest Centrum Organizacji 

Pozarządowych. Wyjaśniła, że świetlica skierowana jest przede wszystkim dla dzieci 

z rodzin dysfunkcyjnych.  

Radny A. Kołwzan zapytał jakiego typu zajęcia będą się tam odbywać. 

Kierownik OPS powiedziała, że będą zatrudnieni wychowawcy i specjaliści, będą 

korepetycje z języka polskiego, matematyki, informatyki i angielskiego oraz będzie 

zatrudniony psycholog.  

Radny A. Kołwzan zapytał czy nie można było tego zrobić w poszczególnych 

szkołach, bo wiadomo, że za jakiś czas będzie problem z zatrudnieniem dla wielu 

nauczycieli, ponieważ etaty będą okrajane.  

W. Kantor-Kmiecik odpowiedziała, że jest to placówka wsparcia dziennego, która 

powstaje na podstawie ustawy o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej, czyli zadanie 

własne Gminy związane bezpośrednio z pomocą dla rodzin i nie może być to  

placówka oświatowa.  

Radny A. Kołwzan nawiązując do zmiany w budżecie związanej z przebudową drogi 

w miejscowości Drezdenko – ul. Poniatowskiego, odcinek pierwszy zapytał czy  

w ramach inwestycji będą wymieniane media, które znajdują się w pod drogą, czyli 

kanalizacja i wodociąg. 



12 

 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych Dariusz Skrzypczak 

poinformował, że w zakresie będzie przebudowa nawierzchni, chodników i kanalizacji 

deszczowej.  

Radny A. Kołwzan zapytał czy Kierownik nie obawia się, że kanalizacja może tego 

nie wytrzymać. 

D. Skrzypczak odpowiedział, że nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć, bo projekt 

jest stary. Dodał, że nie jest przygotowany na to, żeby odpowiedzieć szczegółowo 

dlaczego jest decyzja, że nie będzie wymieniana kanalizacja i woda. Kierownik 

Referatu RI stwierdził, że prawdopodobnie było to konsultowane z zarządcą czyli 

PGKiM, bo jest taka procedura. Dodał, że trzeba byłoby wrócić do dokumentów jak to 

było wykonywane i należy pamiętać, że projekt jest kilkuletni, był wykonywany razem 

z aleją Piastów. 

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że w uchwale budżetowej jest zapis dotyczący 

zakupu stacji roboczych, laptopów w ramach programu „Cyfrowa Gmina”. Zapytał dla 

kogo te laptopy są przeznaczone i ile tego typu sprzętu ma być kupione. 

Sekretarz Gminy W. Sawicki odpowiedział, że to jest w ramach grantu, na który 

Gmina otrzymała tylko 100.000,00 zł. Dodał, że w ramach tych środków trzeba 

jeszcze zrobić audyt operacyjności, którego koszt wynosi kilka tysięcy. W. Sawicki 

poinformował, że resztę postanowiono przeznaczyć na zakup laptopów i będą 

głównie wymieniane te najstarsze jednostki, czyli komputery stacjonarne, skrzynki, 

które już nie wytrzymują technologicznie. Wyjaśnił, że zamiarem było wykorzystanie 

tego sprzętu, gdyby powtórzyła się sprawa dotycząca pracy zdalnej, gdyż wtedy 

będzie łatwiej pracownikom pracować zdalnie. Sekretarz Gminy podkreślił, że są to 

komputery dla pracowników Urzędu. Dodał, że w tej chwili wymieniany jest cały 

sprzęt w serwerowni i będzie faktycznie cała nowa serwerownia ze wszystkimi 

urządzeniami. W. Sawicki zauważył, że pandemia obnażyła słabości i praca zdalna 

ze względów zabezpieczenia danych była niemożliwa. Zwrócił uwagę, że za około 

pół roku będzie można się cieszyć tak jak kilka lat temu podczas realizacji 

podobnego projektu, kiedy Gmina Drezdenko była najnowocześniejszą 

informatycznie Gminą. 

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że przeznacza się 30.000,00 zł na koszty usług  

i zakupu materiałów na wizytę miasta partnerskiego. Zapytał czy przyjeżdża do 

Drezdenka delegacja z Winsen. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska potwierdziła dodając, że w ubiegłym roku 

przypadało dwudziestolecie partnerstwa, które z przyczyn pandemii nie mogło być  

w żaden sposób uczczone, dlatego zapadła decyzja, aby w tym roku w nieco 

skromniejszy sposób, ale podkreślić tą rocznicę. K. Piotrowska wyjaśniła, że stąd 

będą miały miejsce dwa wydarzenia - w Winsen wizyta delegacji koła myśliwskiego  

i w gminie Drezdenko grupa włodarzy z Winsen. Dodała, że będzie to połączenie 

zaległego jubileuszu - 75-lecia OSP w Drezdenku. Burmistrz poinformowała, że na 

ten bardzo duży fragment zostały pozyskane środki. 

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że proponuje się zwiększenie puli na finansowanie 

lub dofinansowanie zadań zleconych organizacjom prowadzącym działalność 

pożytku publicznego w kwocie 50.000,00 zł. Zapytał z czego to wynika. 
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że wynika to z wniosku środowisk 

sportowych, bowiem istnieją duże szanse, że m.in. Lubuszanin Drezdenko awansuje 

do 4 ligi, ale także Gościm ma szansę wejść do wyższej klasy rozgrywek. Dodała, że 

jest to pewna forma zabezpieczenia, jeżeli faktycznie tak się stanie. Burmistrz 

zauważyła, że jeżeli Gmina będzie chciała wspierać ten sport w wyższej klasie 

rozgrywek to będzie to się wiązało z koniecznością większego wsparcia dla tych 

środowisk.  

Radny A. Kołwzan odnosząc się do zmian budżetu dotyczących Szkoły Podstawowej 

w Niegosławiu zwrócił uwagę, że są wykazane koszty zakupu materiałów w kwocie 

6.000,00 zł,  opłaty za energię w wysokości ponad 40.000,00 zł, zakup monitoringu 

na halę za 7.000,00 zł,  usługi generatora strony www - 3.000,00 zł, koszty usług  

e-dziennika w kwocie 2.000,00 zł. Stwierdził, że o ile rozumie monitoring, bo nie było 

go na tej hali, to w żadnej innej szkole nie ma tego typu zwiększeń. Zapytał co się 

stało. Zauważył, że takie rzeczy powinny być przewidziane.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że są to rzeczy, które były 

przewidziane w budżecie poprzedniego roku, ale z różnych przyczyn nie zostały 

wykonane. Dodała, że są oddawane pewne środki na drobne sprawy, które są 

bardzo ważne dla szkoły. Zwróciła uwagę, że największy koszt dotyczy zakupu 

energii elektrycznej, a wiąże się to z gigantyczną podwyżką opłat za media, ale także 

z pierwszym sezonem w pełni użytkowanej hali sportowej, gdyż placówka również 

rozlicza ogrzewanie hali sportowej.  

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę na koszty dowozu dzieci do szkół podstawowych  

w kwocie 250.000,00 zł. Zapytał czy wynika to z sytuacji dotyczącej cen paliwa i czy 

to jest kwota jeszcze na pierwsze półrocze. Radny A. Kołwzan przypomniał, że przy 

uchwalaniu budżetu Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że kwota zapisana  

w budżecie jest na pół roku. 

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że kwota w budżecie jest zabezpieczona na 

pierwsze półrocze czyli do końca czerwca. Dodała, że proponowane środki mają 

zapewnić dowozy od września do końca roku.  

Radny A. Kołwzan zapytał czy to nie za mało. 

Burmistrz stwierdziła, że trudno to przewidzieć. Dodała, że kwota oszacowana jest  

z podwyżkami, które mają miejsce. K. Piotrowska powiedziała, że są to 4 miesiące  

i wyraziła nadzieję, że wystarczy środków. 

Radny A. Kołwzan zapytał o drogę w Kleśnie, gdzie będzie budowa kanalizacji 

deszczowej. Zapytał czy dobrze zrozumiał, że wzrost o 300.000,00 zł wynika  

z konieczności odprowadzenia wód deszczowych do Noteci. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska potwierdziła, informując, że droga jest 

odwadniana powierzchniowo do rowów, które są zaprojektowane, ale to może nie 

wystarczyć, dlatego jest udrożnienie istniejącego ścieku do rzeki, która jest po drugiej 

stronie drogi brukowej w Kleśnie.  

Radny A. Kołwzan zapytał czy inwestycja związana z budową drogi, chodników  

i oświetlenia przy ulicy Okrężnej wraz z separatorem, budową rowu to jest 

kontynuacja tego zadania. Wyjaśnił, że w zeszłym roku był wykonywany rów, było 

odwodnienie. 



14 

 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że to jest ostatni etap, a więc wykonanie miejsc 

parkingowych vis a vis hali sportowej. Dodała, że kwota nie zabezpiecza w pełni tego 

zadania a jest to przewidziane jako zadanie dwuletnie. Burmistrz K. Piotrowska 

powiedziała, że przetarg będzie w drugiej połowie roku, aby wykorzystać 

jednocześnie 2 lata inwestycyjne i budżetowe.  

Radny A. Kołwzan zapytał o zadanie związane z budową remizy OSP w Drezdenku 

w kwocie 5.000,00 zł - czy jest to rozbudowa o odnawialne źródła energii. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że wykonywana jest teraz 

zmiana koncepcji przebudowy góry. Dodała, że plan jest taki, aby część pozostawić 

niezagospodarowaną z nadzieją na to, że kiedyś powstanie część profesjonalnej 

państwowej straży, natomiast fragment wykonać w dobrym standardzie dla 

strażaków czyli budowa pryszniców, budowa pokoju do odpoczynku. K. Piotrowska 

zwróciła uwagę, że warto pomyśleć o obniżeniu kosztów utrzymania tego obiektu  

i zaprojektować rozwiązania OZE, które mogłoby zminimalizować koszty utrzymania - 

fotowoltaika, co jest dobrym kierunkiem pod kątem ewentualnego starania się  

o różne dofinansowania z projektów, gdyż jest to elementem bonusowym dającym 

dodatkowe punkty.  

Nawiązując do wypowiedzi Burmistrz Drezdenka K. Piotrowskiej w kwestii zaplecza 

socjalnego w remizie radny A. Kołwzan zapytał na jakim etapie jest wykonanie 

dokumentacji, gdyż były przeznaczane środku na zaprojektowanie „łaźni” i kiedy 

planowane jest wykonawstwo.  

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że w ubiegłym tygodniu rozmawiała  

z  Komendantem Powiatowym Straży Pożarnej, ponieważ pod jego okiem 

wykonywany jest ten projekt i to on jest w kontakcie z projektantem, aby otworzyć tą 

pozostałą powierzchnię pod ewentualnie posterunek Państwowej Straży Pożarnej. 

Wyjaśniła, że konsultacje już się zakończyły i teraz będzie rozszerzenie tego zlecenia 

o odnawialne źródła energii. Burmistrz podkreśliła, że nie chciałby wychodzić przed  

szereg, ale myśli że do wakacji ta dokumentacja będzie zakończona.  

Radny A. Kołwzan zapytał czy prawdą jest, że budowa sieci wodociągowo-

przesyłowej (połączenie Kosina z miastem) jest prowadzona pod górkę na nasyp (nie 

idzie wzdłuż nasypu) i częściowo idzie górą, nasypem i znowu schodzi w dół.  

Zwrócił uwagę, że kiedyś były plany, aby nasypem szła ścieżka rowerowa do Starych 

Bielic i jeżeli rura wodociągowa ma iść w koronie nasypu, na samym szczycie nasypu 

pod ścieżką to jeśli coś pęknie, to nie dosyć, że będzie wodociąg do zrobienia, to 

jeszcze ścieżka rowerowa. 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji D. Skrzypczak potwierdził, że to jest prawda, 

co wynika z własności gruntu. Wyjaśnił, że jest to dosyć skomplikowana sytuacja, 

ponieważ drogi wewnętrzne, które idą wzdłuż nasypu przy jego podstawie do 

pewnego momentu są gminne a później przekształcają się w tereny prywatne  

i należało wejść z powrotem na nasyp. D. Skrzypczak powiedział, że tam gdzie było 

to możliwe to w stu procentach są wykorzystywane tereny gminne, a tam gdzie nie, 

to trzeba było zrobić to w nasypie. Dodał, że nie było to robione na dole, bo jest to 

teren zalewowy i w przypadku wyższego poziomu wody podstawa tego nasypu 

straciłaby swoje właściwości ograniczające wodę i jednocześnie struktura nasypu 
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byłaby naruszona. Kierownik Referatu RI powiedział, że w tej chwili nasyp jest  

w bardzo dobrym stanie, ale była niepewność, co się wydarzy jak będą wykopy  

w dolnej części. Podkreślił, że nie koliduje to z budową w przyszłości ścieżki 

rowerowej, bo wodociąg idzie pod ziemią i nawet patrząc na rzut z góry nie będzie to 

się pokrywało z trasą ścieżki rowerowej.  

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę na przebudowę ul. Lwowskiej, Chrobrego  

w Drezdenku - wykonanie dokumentacji projektowej. Powiedział, że z tego, co 

pamięta to na ul. na Lwowską była wykonana dokumentacja i przeprowadzony 

przetarg, do którego nie zgłosił się żaden oferent. Zapytał jak wygląda sytuacja czy 

będzie coś doprojektowywane. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że na ul. Lwowską faktycznie była dokumentacja 

podobnie jak na ul. Nowogrodzką. Wyjaśniła, że ta dokumentacja dotyczyła tylko  

i wyłącznie chodników, nie była uwzględniona droga, asfalt. Burmistrz K. Piotrowska 

powiedziała, że w przypadku ul. Nowogrodzkiej projekt został rozszerzony, żeby tą 

nawierzchnię wymienić, sfrezować i wylać nową, aby zrobić to kompleksowo  

i podobny plan jest w stosunku do ul. Lwowskiej. Poinformowała, że dodatkowo przy 

ul. Lwowskiej jest o tyle trudniej, że jest problem z wyprowadzeniem wód opadowych 

w związku z czym projekt został poszerzony o projekt ul. Chrobrego, żeby tam 

połączyć odwodnienie. K. Piotrowska zwróciła uwagę, że tam również zostanie 

zaprojektowany asfalt i nowe chodniki tak, żeby zrobić centrum kompleksowo do 

skrzyżowania z ul. Żeromskiego.  

Radny A. Kołwzan zapytał o zadanie związane z przebudową ul. Kościelnej  

w Drezdenku - dokumentacja projektowa - jaki zakres, który odcinek. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że są to dwa bardzo brzydkie odcinki między 

ul. Krakowską do deptaku i od deptaku do ul. Nowogrodzkiej (kocie łby). Wyjaśniła, 

że zamysł jest taki, żeby zgodnie z sugestią wbudować materiał czyli bruk 

rozbiórkowy, aby zadbać o ten najlepszy z materiałów rozbiórkowych i aby 

wbudować go w te ulice.  

Radny A. Kołwzan zapytał o inwestycję związaną z budową ścieżki rowerowej na 

dawnym nasypie kolejowym na terenie miasta Drezdenko w kwocie 45.000,00 zł czy 

to kierunek Stare Bielice. 

Burmistrz K. Piotrowska potwierdziła mówiąc, że jest robiony projekt w kierunku 

Starych Bielic, ale założenie jest takie, żeby połączyć ul. Pierwszej Brygady z ul. 

Kolejową ścieżką do al. Piastów, a więc do miejsca, gdzie z Drezdeneckiego Budżetu 

Obywatelskiego będzie wykonane miejsce spotkań.  

Radny A. Kołwzan zapytał o pozycję w projekcie uchwały dotyczącą budowy 

budynku Centrum Usług Społecznych przy ul. Kopernika - czy chodzi o miejsce po 

starym przedszkolu. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że tak. 

Radny A. Kołwzan zapytał czego ma dotyczyć Centrum Usług Społecznych. 

K. Piotrowska poinformowała, że ma to dotyczyć wielu aspektów pomocy osobom  

w jakiś sposób wymagającym wyjątkowej opieki, ale także biuro Ośrodka Pomocy 

Społecznej, gdyż znajdujący się dzisiaj w tej kamienicy jest już ciasny i niewygodny 

do pracy. Dodała, że działań realizowanych przez opiekę społeczną jest bardzo dużo 
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np. dodatki energetyczne dla mieszkańców. Burmistrz Drezdenka podkreśliła, że 

liczba osób, która korzysta z tych usług jest ogromna i brak możliwości zrobienia 

budynku dostępnego dla osób z niepełnosprawnościami powoduje, że jest to 

problematyczne zarówno dla pracowników jak i dla petentów, którzy korzystają z tej 

pomocy. Zwróciła uwagę, że problem jest tak duży, że warto zainwestować  

w nowoczesny budynek. Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że podobne problemy 

ma Środowiskowy Dom Samopomocy, który również jest w tym miejscu i nie spełnia 

odpowiednich standardów. Zauważyła, że dodatkowo w Drezdenku jest 

nierozwiązany problem dziennego domu opieki dla seniorów i nie mówi o klubach 

seniorów, bo one w Drezdenku i Trzebiczu działają z powodzeniem, natomiast te 

kluby są dedykowane osobom w starszym wieku, które są jeszcze zdrowe, prężne, 

działają na różnych polach, spełniają się w różnych sekcjach. K. Piotrowska 

powiedziała, że chodzi o osoby, które potrzebują opieki np. gdy ich współlokatorzy 

idą do pracy, do szkoły, a oni są już niesamodzielni.  

Radny A. Kołwzan zapytał o temat związany z termomodernizacją Szkoły 

Podstawowej nr 3 - dokumentacja projektowa – jaki zakres prac jest przewidziany.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że zakres modernizacji będzie 

ustalony przez projektanta. Dodała, że musi być wykonany audyt energetyczny 

budynku, aby specjaliści zaproponowali z czego są wykonane ściany, ile okien, jaki 

dach, strop, jaka jest przenikalność cieplna, itd.  

Radny A. Kołwzan zapytał o co chodzi w przebudowie 40 metrów bieżących ul. 

Pierwszej Brygady w Drezdenku w kwocie 150.000,00 zł.  

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych D. Skrzypczak 

powiedział, że ze względu na to, że powstało osiedle przy ul. Pierwszej Brygady ta 

drogę, gdyż nie będzie wjazdu na to osiedle. Dodał, że projekt budowlany był 

realizowany w innym czasie i dlatego element przejścia dla pieszych i elementy 

zwalniające muszą być przesunięte o 40 metrów dalej, dlatego zwiększa się zakres 

drogi. 

Radny A. Kołwzan zapytał o zapis w uchwale dotyczący zagospodarowania działki nr 

470/10 wraz z budową budynków garażowych (działka to jest stary OTL) – czy 

garaże będzie budować Gmina. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że taki jest pierwotny plan, jednak nie 

jest wybrany projektant, gdyż działka jeszcze nie jest gminna, bo nie została 

podpisana zamiana. Wyjaśniła, że jest już umówiony termin u notariusza, więc 

ostateczna decyzja dosłownie za kilka dni. K. Piotrowska powiedziała, że pomysł jest 

taki, aby to miejsce zagospodarować dla młodzieży, aby powstała strefa młodych 

czyli skatepark, miejsce do spotkań, być może inne rzeczy, które w ramach 

konsultacji społecznych zasugeruje młodzież. Zwróciła uwagę, że na osiedlu cały 

czas brakuje miejsc parkingowych i garażowych, co jest odwiecznym problemem  

i wybudowane garaże z jednej strony będą służyły mieszkańcom osiedla, z drugiej 

strony stanowiły bufor właśnie pomiędzy osiedlem, a strefą młodych, byłoby to 

naturalne odgrodzenie części mieszkalnej i garażowej od strefy przy rzece, która 

służyłaby do rozrywki dla młodych ludzi.  



17 

 

Radny A. Kołwzan zapytał czy nie lepiej byłoby do tego wykorzystać „dołek”, który 

jest między boiskiem piaskowym, a stadionem. 

Burmistrz K. Piotrowska zauważyła, że tam kiedyś zaprojektowany był skatepark i to 

tyle, bo tam już więcej miejsca nie ma i żadna inna forma już nie mogłaby tam być, 

bo to jest bardzo mała przestrzeń.  Dodała, że w zaplanowanym miejscu jest ponad 

70 arów przestrzeni, więc można zaszaleć.  

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poprosiła o przyjęcie poprawki do przedstawionego 

projektu uchwały. Wyjaśniła, że w podstawie prawnej powołana jest ustawa  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, w której nie został wpisany Dziennik Ustaw z 2022 roku, pozycja 583. 

Skarbnik Gminy poprosiła o uzupełnienie. Poinformowała również, że przy 

omawianiu podczas wspólnego posiedzenia Komisji w dniu wczorajszym tej 

obszernej uchwały pominęła istotną rzecz – w paragrafie 13 projektu uchwały 

znajduje się upoważnienie dla burmistrza do dokonywania zmian w stanie dochodów, 

wydatków budżetu w tym dokonywanie przeniesień wydatków między działami 

klasyfikacji budżetowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. A. Lachowicz 

stwierdziła, że wprowadzenie tego upoważnienia to delegacja zgodnie z ustawą, 

która pojawiła się w marcu tego roku ułatwiająca działania dotyczące pomocy 

Ukrainie, aby można było wprowadzać dochody i wydatki tylko Zarządzeniem 

Burmistrza. 

Radna Paulina Pieluszczak-Suchodolska zwróciła uwagę, że w przedstawionym 

projekcie uchwały nie ma środków na polbruk do windy dla niepełnosprawnych przy 

sali wiejskiej w Trzebiczu, chociaż na grudniowej lub styczniowej sesji prosiła 

burmistrz K. Piotrowską, aby takie zadanie się znalazło kiedy będą środki do 

podziału. Zapytała czy jest w planie takie zadanie, aby umożliwić niepełnosprawnym 

wjazd do windy. Radna P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że ze względu na 

osoby niepełnosprawne bardzo jej zależy na realizacji tego zadania. Dodała, że nie 

wie jaki jest koszt takiego zadania, może 5.000,00 zł, więc nie są to jakieś wielkie się 

środki. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że faktycznie środki te nie zostały 

uwzględnione w tym projekcie uchwały budżetowej.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zapytała czy w ogóle jest taki zamiar, aby takie 

środki znaleźć i ten polbruk zrobić. Zauważyła, że sala w Trzebiczu jest jedną  

z najczęściej wynajmowanych sal w okolicy, z której korzystają osoby 

niepełnosprawne. 

Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że jest to do rozważenia. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że przy sali została uszkodzona 

barierka. Zapytała na jakim etapie jest naprawa. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że takie rzeczy jak awaria drabinki 

przy schodach czy przy windzie należy zgłaszać poprzez bezpośredni kontakt  

z kierownikiem referatu. Dodała, że dzisiaj nie ma na sali Kierownika Wojciecha 

Kowala, ale będzie się orientował jak daleko są zaawansowane prace przy usuwaniu 

takich usterek.  
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Radna P. Pieluszczak-Suchodolska odnosząc się do środków finansowych na 

oświetlenie w kwocie 120.000,00 zł zapytała czy w tych środkach zaplanowane jest 

oświetlenie w miejscowości Osów, Trzebicz, Trzebicz Nowy i czy w tych 

miejscowościach będą w ogóle robione z tych środków jakieś lampy. 

Burmistrz K. Piotrowska zwróciła uwagę, że na razie jest to propozycja przyjęcia 

takiego kształtu budżetu. Dodała, że jeżeli te środki zostaną przegłosowane, 

wówczas zarówno z kierownikiem Referatu Inwestycji, jak osobą, która bezpośrednio 

się zajmuje inwestycjami oświetleniowymi będą przeprowadzane analizy wniosków  

i ich zasadność, a tym samym ustalona kolejność realizacji poszczególnych zadań.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zwróciła uwagę, że są środki na drogi w związku 

z tym zapytała kiedy i czy w ogóle będą naprawiane nieutwardzone drogi  

w miejscowościach Trzebicz, Osów, Bagniewo i Trzebicz Nowy. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że naturalnie naprawy dróg gruntowych są  

w planie, ale poprosiła aby o detale również zwracać się do merytorycznych 

pracowników. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że otrzymała harmonogram, ale on 

jest bardzo ogólny i jest w nim zaznaczone, że w miarę posiadanych środków, więc  

w związku z dodatkowymi środkami pyta czy wspomniane miejscowości będą 

uwzględnione. 

K. Piotrowska stwierdziła, że na pewno wszystkie środki przeznaczone na ten cel 

zostaną wbudowane w drogi gminne.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zapytała czy w tych miejscowościach. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że w ramach posiadanych środków  

i przewidzianego przez pracowników harmonogramu będą wykonywane wszystkie 

drogi, jednak nie jest w stanie teraz powiedzieć którego to będzie dnia, gdyż zależy 

to od wielu czynników. Wyraziła nadzieję, że radna ma tego świadomość. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że ma świadomość i liczy na to, że 

jednak wspomniane przez nią drogi zostaną zrobione w ramach tych środków.  

Radny S. Dukaczewski poprosił o doprecyzowanie odpowiedzi do pytań, które zadał 

radny A. Kołwzan w sprawie dokumentacji na ul. Lwowską i Chrobrego - czy będą 

tam uwzględnione prace polegające na tym, że sieć energetyczna ul. Lwowskiej  

i Chrobrego będzie schowana pod nawierzchnię chodników, czy zostanie to tak jak  

w tej chwili. Kolejną sprawą poruszoną przez radnego S. Dukaczewskiego jest 40 

metrów drogi Pierwszej Brygady -  czy to jest 40 metrów w kierunku prostym na 

Niegosław, a nie żadne w prawo, w lewo. 

Na to pytanie Burmistrz odpowiedziała, że prosto 40 m w kierunku Niegosławia. 

Radny S. Dukaczewski zapytał o dokumentację na ścieżkę rowerową w kierunku 

Starych Bielic - czy analogicznie kolejne etapy nasypem kolejowym przez stary most 

kolejowy na „kolejówce” do al. Piastów.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska potwierdziła. 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych D. Skrzypczak 

powiedział, że temat sieci energetycznej przy ul. Lwowskiej  jest znany, zresztą radny 

niejednokrotnie o tym wspominał. Wyjaśnił, że przy tamtym projekcie nie zostało to 

uwzględnione. D. Skrzypczak powiedział, że były tylko próby oszacowania kosztów. 
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Poprosił, aby pamiętać, że to będzie bardzo duży koszt i niestety już kilka lat temu 

była odpowiedź, że energetyka niestety nie poniesie i nie doda żadnych środków. 

Kierownik Referatu RI stwierdził, że należy podjąć analizę a potem decyzję  

o ewentualnej likwidacji tej sieci licząc się z bardzo dużymi kosztami. Powiedział, że 

ponownie wróci do tego tematu, dlatego są dodatkowe środki na zwiększenie 

zakresu i analizy praktycznie kompleksowo wszystkich problemów tej drogi, nie tylko 

samej nawierzchni, ale również odwodnienia, kanalizacji deszczowej, gdyż z tym też 

jest problem.  

Radny S. Dukaczewski powiedział, że wcześniej energetyka nie była chętna, ale 

można zapytać jeszcze raz.  

Kierownik Referatu D. Skrzypczak powiedział, że ogólnie energetyka teraz robi tak, 

że Gmina musi wykonywać przyłącza energetyczne na własny koszt, co długo trwa  

i kosztuje dużo więcej. Zadeklarował, że jak będzie znał koszty to na pewno to 

przedstawi w celu podjęcia decyzji. 

Radny D. Krysa zapytał w którym miejscu w Drezdenku ma powstać miasteczko 

ruchu drogowego. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że na terenie zielonym przy Hali 

Sportowo-Rehabilitacyjnej, tam gdzie obecnie są dwa boiska do piłki plażowej, 

będzie ono zredukowane do jednego boiska a wokół cały ten teren optymalnie 

będzie wykorzystany na miasteczko ruchu drogowego.  

Radny D. Krysa zapytał czy kwota 150.000,00 zł przeznaczona zostanie na drogi 

utwardzone i czy zostanie ogłoszony przetarg na wykonywanie tego zadania przez 

firmę zewnętrzną czy nadal będzie to realizowane przez CIS. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że łatanie dróg będzie w dalszym 

ciągu wykonywał CIS, natomiast te pieniądze przeznaczone są na dwie dość spore 

inwestycje - sfrezowanie ulicy Mickiewicza, po zakończeniu budowy drogi przy 

żłobku. Wyjaśniła, że po zakończeniu budowy nawierzchnia jest w bardzo złym 

stanie i będzie całościowo sfrezowana i położona nowa nakładka. Burmistrz 

Drezdenka powiedziała, że druga część tej kwoty zostanie przeznaczona na 

wykonanie końcówki al. Piastów, początek Chełmu Drezdeńskiego, tam gdzie 

zakończyła się budowa wodociągu. Dodała, że będzie wykonany ten fragment 

zahaczając o wjazd do Meprozetu, wjazd do stacji diagnostycznej i do największego 

skupu złomu. K. Piotrowska zwróciła uwagę, że na tym prace zostaną zakończone, 

bowiem pojawiają się problemy, które muszą być objęte postępowaniem  

ZRID-owskim czyli wyłączaniem gruntów.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zwróciła uwagę, że po analizie tabeli przyszła jej 

taka myśl, aby 5.000,00 zł zdjąć z „Cyfrowej Gminy” i przeznaczyć je na polbruk przy 

windzie do sali wiejskiej w Trzebiczu. Dodała, że jak Gmina jednego laptopa nie kupi 

to chyba nic się nie stanie, skoro na razie te komputery działają. Radna  

P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że to nie jest duża kwota a tu jest mowa  

o 8 milionach do rozdysponowania. 

Radna K. Kozicka uzupełniając powiedziała, że projekt „Cyfrowa Gmina” to jest grant 

i nie można przeznaczyć pieniędzy z tego zadania na kostkę brukową, bo te 

pieniądze są dedykowane i byłoby to naruszeniem dyscypliny finansów publicznych.  
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Radny M. Czekajło zwracając się do radnej P. Pieluszczak-Suchodolskiej zapytał jak 

długo funkcjonuje winda przy sali wiejskiej w Trzebiczu. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska odpowiedziała, że ok. 8 lat. 

Radny M. Czekajło zapytał czy przedtem polbruk nie był potrzebny.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska odpowiedziała, że cały czas jest potrzebny, tylko 

nikt go nie chce zrobić. 

Radny M. Czekajło zapytał czy przedtem to nie było zgłaszane. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska stwierdziła, że cały czas jest zgłaszane. 

Podkreśliła, że schody i polbruk zawsze były zgłaszane.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że są to bardzo ważne rzeczy dla 

lokalnej społeczności Trzebicza. Poprosiła, aby pamiętać o możliwości realizacji 

takich zadań z funduszu sołeckiego. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska stwierdziła, że miały miejsce rozmowy i burmistrz 

zobligowała się do zaplanowania tego zadania, więc społeczność Trzebicza liczyła 

na to, że środki w kwocie 5.000,00 zł się znajdą, bo nie są to jakieś wielkie pieniądze.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że nie wie skąd radna ma tą 

wycenę i chętnie się z nią zapozna.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska powiedziała, że w zeszłym roku była robiona 

wycena schodów i polbruku. Dodała, że rozumie, iż teraz ceny mogą być trochę 

większe, ale nawet 7.000,00 zł to chyba nie są jakieś wielkie środki w porównaniu do 

kwot, o których trwa dyskusja. 

Radny Ł. Kołwzan odnosząc się do zapisu w projekcie uchwały dotyczącego 

naprawy monitoringu zapytał czy wiadomo o jaki punkt chodzi. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że dotyczy to monitoringu na deptaku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2022 rok - druk nr 391/22 z poprawkami (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/376/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Drezdenko na 2022 rok (uchwała stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu). 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022-2027 - druk nr 392/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2022-2027 - druk nr 392/22 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/377/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2022-2027 (uchwała 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Drezdenko oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk nr 393/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Drezdenko 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk nr 393/22 (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/378/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie emisji obligacji 

Gminy Drezdenko oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/43/2015 Rady Miejskiej  

w Drezdenku z dnia 11 marca 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla sołtysów - 

druk 388/22. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/43/2015 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 11 marca 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla 

sołtysów - druk 388/22 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Dariusz 

Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/379/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 

V/43/2015 Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 11 marca 2015 r. w sprawie 

ustalenia diet dla sołtysów (uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości - druk nr 389/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego  

i od nieruchomości – druk 394/22 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu). 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 
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Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/380/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie inkasa podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości (uchwała stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu). 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko – 

druk nr 390/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Drezdenko - druk nr 395/22 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 

do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr LIX/381/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 

protokołu). 

Ad. 20 

Sprawy różne 

Radny D. Matela-Libera zapytał, kto jest odpowiedzialny za stan techniczny urządzeń 

na placu zabaw w Parku tutaj Kultury Świata. Wyjaśnił, że wczoraj otrzymał 

informacje od rodziców, że niektóre urządzenia są niesprawne. Radny D. Matela-

Libera zapytał czy jest możliwość przeprowadzenia przeglądu i naprawienia tych 

popsutych urządzeń.  

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska D. Nowak 

poinformowała, że w kwietniu będzie miał miejsce przegląd wszystkich urządzeń na 

terenie miasta i gminy. Dodała, że jeżeli radny zgłasza, że coś jest nie tak to będzie 

to sprawdzone natychmiastowo, żeby nie doszło do nieszczęścia.  

Radny D. Paluszkiewicz nawiązując do wczorajszej rozmowy o drodze wojewódzkiej 

podziękował za szybkie działanie. Dodał, że dzisiaj miały miejsce naprawy, ale ekipa 

powinna wrócić na tą drogę. Radny D. Paluszkiewicz stwierdził, że nikt nie jest  

w stanie odgadnąć klucza do przeprowadzenia naprawy - załatano może trzy dziury  

i to niekoniecznie największe. Poprosił, aby nie przyjmować, że to jest naprawione, 

bo to kpina. Radny D. Paluszkiewicz w imieniu mieszkańców Drawin poprosił, aby 

podjąć interwencję w PGKiM w sprawie częstego braku wody w wiosce. 
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Radny M. Czekajło poprosił, aby skierować pismo do kolei w sprawie bałaganu przy 

dworcu kolejowym. Zwrócił uwagę, że wjazd na ul. Dworcową jest beznadziejny  

a przy samym dworcu panuje bałagan. Radny M. Czekajło stwierdził, że stoją tam 

kierowcy TIR-ów a mentalność Polaków i nie tylko Polaków jest taka, że śmieci nie 

do kosza, tylko obok kosza a tam śmietników nie ma, więc śmieci idą gdzieś koło 

płotu. Zwrócił uwagę, że to jest wizytówka Drezdenka, bo nikt nie powie, że brudno 

jest koło dworca, tylko w Drezdenku. Radny M. Czekajło powiedział, że zgłaszał to 

już w poprzedniej kadencji, ale odpowiedź zawsze jest taka, że na to są potrzebne 

pieniądze. Zauważył, że niestety utrzymanie porządku kosztuje, kosztowało  

i kosztować będzie a tam jest naprawdę jeden wielki bałagan.  

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski powiedział, że zapewne chodzi o teren 

zielony i sam teren przy tzw. parkingu. Wyjaśnił, że Zastępca Kierownika Referatu 

Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska Joanna Bajcar zwróci się do kolei w tej 

sprawie.  

Radny A. Kołwzan poinformował, że zwrócili się do niego mieszkańcy ul. Radosnej  

z prośbą o interwencję w sprawie oddania do użytku wodociągu, który jest tam 

wybudowany. Wyjaśnił, że jakiś czas temu został on skończony a ludzie cały czas 

czekają na możliwość podłączania się. Radny A. Kołwzan zapytał czy Burmistrz jest 

w stanie określić termin, kiedy wodociąg zostanie udostępniony mieszkańcom. 

Nawiązując do ul. Radosnej zauważył, że wykonywane tam były poprawki na drodze 

gruntowej, w jednym miejscu został sypnięty tłuczeń a pozostała część jest korytem 

piachu i gliny. Radny A. Kołwzan powiedział, że aby to miało sens to trzeba było 

wsypać w koryto tłuczeń, bo droga była w lepszym stanie przed tym remontem, 

ponieważ była twarda. Dodał, że w tej chwili jest sucho, ale jak zacznie padać to 

będzie tam rynna. Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że należy wyczyścić brzegi 

Starej Noteci. Poinformował, że w rzece leżą opony, wiaderka, dekle po wiaderkach  

i oczywiście śmieci. Radny A. Kołwzan powiedział, że nawet w centrum miasta przy 

deptaku widział dwie opony. Kolejną sprawą poruszoną przez radnego jest prośba  

o spotkanie dla chętnych radnych z projektantem dokumentacji stadionu w sprawie 

wykonanego projektu. Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę na rejon placu Kościelnego  

i ul. Wiejskiej, gdyż kostka położona w tym rejonie zaczyna wychodzić. Zauważył, że 

stan techniczny drogi do Grotowa jest tragiczny i nie wiadomo wg jakiego klucza było 

wykonywane łatanie. Dodał, że był taki moment, że można było jechać lewym pasem 

i te dziury omijać, a teraz to już nawet tak nie da rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zadeklarował, że zaprosi dyrekcję ZDW 

na kolejną sesją.  

Radny A. Kołwzan zapytał kiedy będzie miasto sprzątane, ponieważ jest koszmarnie 

brudno, po zimie jest tyle piasku, że wsypuje się na niższe krawężniki. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że z końcem marca kończy się 

sezon zimowy a tym samym zimowego utrzymania dróg i firmy, które wykonywały 

zimowe utrzymanie są zobowiązane do wyczyszczenia piachu.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zauważyła, że tylko w Trzebiczu siłownia jest na 

terenie klubu sportowego i podlega pod klub, który musi opłacać składki 

ubezpieczenia, ponosić koszty przeglądów ze swojej dotacji. Zapytała czy jest 
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możliwość, aby to zmienić w taki sposób, aby wydatki były planowane z Funduszu 

Sołeckiego. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zapytała czyją własnością jest grunt. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska odpowiedziała, że właścicielem gruntu jest 

Gmina a klub to dzierżawi.  

Burmistrz Drezdenka poprosiła, aby opisać tę sprawę, bo należy rozeznać 

możliwości prawne, aby w ten sposób prowadzić rozliczanie. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zwróciła uwagę, że wejście do przedszkola  

i szkoły podstawowej przy ul. Poprzecznej oraz przystanek często zalewa woda. 

Dodała, że mieszkańcy widzą potrzebę, żeby zrobić tam wejście w wyznaczonym 

miejscu. Radna P. Pieluszczak-Suchodolska poprosiła, aby zaplanować środki, aby 

położyć kawałek polbruku, gdyż to powinno być w gestii Gminy. Poinformowała, że 

mieszkańcy Trzebicza chcieliby spotkać się z Burmistrz K. Piotrowską na zebraniu 

wiejskim w sprawie dróg, projektów i problemów wsi. Poprosiła o wyznaczenie 

terminu, do którego mieszkańcy się dostosują.  

Radny Sebastian Dukaczewski zauważył, że kilka miesięcy temu, kiedy Deptak 

Stulecia był w trakcie budowy pytał, co z drewnianym baraczkiem znajdującym się 

przy deptaku. Zapytał czy zostanie on usunięty. 

Z sali padło stwierdzenie, że już go tam nie ma. 

Radny S. Dukaczewski stwierdził, że w takim razie jedna sprawa została załatwiona. 

Zwrócił uwagę, że kilka miesięcy temu miał otrzymać informację czy murowany, 

ogrodzony budynek jest własnością prywatną i do dziś żadnej odpowiedzi nie 

uzyskał. Radny S. Dukaczewski przypomniał, że prosił o zweryfikowanie czy budynek 

ten jest w rękach prywatnych czy są odprowadzane podatki i wtedy zgłosić 

właścicielowi, że należy go utrzymywać. Kolejną rzeczą związaną z deptakiem 

poruszoną przez radnego S. Dukaczewskiego jest kamień po gazociągu, który 

pozostał na wniosek młodzieży. Powiedział, że jego zdaniem trzeba to 

przewartościować, bo w tej chwili można tam zastać straszny bałagan. Radny  

S. Dukaczewski zauważył, że będzie trzeba wydawać więcej środków na utrzymanie 

i sprzątanie tego miejsca, gdyż cotygodniowe to będzie za mało. Zwrócił uwagę na 

swoją interpelację z 14 marca dotyczącą komfortowego dojścia dla mieszkańców do 

Urzędu Skarbowego i do budynków PGKiM. Radny S. Dukaczewski podkreślił, że 

wiadomym jest, że jest budowa i utrudnienia będą, ale niestety nadchodzi taki 

moment, że jeśli w najbliższych dniach będą opady i nie będzie kładek na drugą 

stronę ulicy od strony Pierwszej Brygady to nie będzie dojścia do instytucji. 

Zauważył, że jest to pilny temat, do dziś nie otrzymał odpowiedzi i w związku z tym 

monituje raz jeszcze. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła uwagę, że jest kierownik i słyszał, co 

mówi radny S. Dukaczewski. Dodała, że na najbliższej radzie budowy na pewno 

zostanie podjęty ten temat, żeby zobligować wykonawcę robót do tego, aby 

zabezpieczył to miejsce i bezpieczne dojście dla mieszkańców. Odnosząc się do 

kamienia przy deptaku Burmistrz zwróciła uwagę, że jeżeli ktoś chce śmiecić to 

śmiecić będzie. Wyraziła nadzieję, że w pewnym momencie miejsce to będzie 

doświetlone. K. Piotrowska powiedziała, że to nie jest wina jakiegoś kamienia, który 
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pozostał po gazociągu tylko to wina mentalności ludzi i braku wychowania, braku 

kultury i braku wrażliwości społecznej, bo mieszkańcy osiedla się znają i chyba warto 

czasami powiedzieć dwa zdania młodemu człowiekowi, że źle robi. 

Radny Dariusz Krysa powiedział, że ostatnio wybrał się na spacer po mieście  

i zauważył, że z deptaka zniknęły ławki. Zapytał co się z nimi stało -  czy są  

w naprawie, czy na stałe zostały zabrane.  

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska D. Nowak 

powiedziała, że odlewnia w czynie społecznym zamontowała ławki a teraz zostały 

zdjęte do remontu i zostaną ponownie zamontowane.  

Radny D. Krysa zapytał czy inwestycja związana z Deptakiem Stulecia została 

całkowicie zakończona. 

Burmistrz K. Piotrowska powiedziała, że nie jest zakończona i pozostało jeszcze kilka 

elementów do zrobienia - nie ma ustawionych ławek, koszy na śmieci, trzeba 

wysprzątać skarpy. Dodała, że są zgłoszenia od mieszkańców i rodziców, ale także 

rady senioralnej, że na pewnym odcinku warto zrobić ogrodzenie, ponieważ  

w pewnym momencie chodnik jest bardzo blisko skarpy i faktycznie jak dziecko 

rozpędzi się na hulajnodze czy rowerku może nieopatrznie z niej spaść. Burmistrz 

Drezdenka wyjaśniła, że należy pomyśleć o wprowadzeniu jakiegoś małego 

ogrodzenia np. w formie żywopłotu.  

Radny A. Kołwzan odnośnie Deptaku Stulecia zauważył, że skarpy szczególnie na 

wysokości OTL-u są mocno przesunięte i chodnik jest mocno przesunięty w stronę 

brzegu rzeki. Zapytał czy jest planowane umocnienie nasypu, bo obawia się, że przy 

pierwszych deszczach on popłynie, bo to jest sama ziemia.  

Burmistrz Drezdenka stwierdziła, że również ma takie obiekcje, natomiast na pewno 

musi być zasiana trawa, która oby się szybko zakorzeniła. Dodała, że na tych strome 

miejsca należy zabezpieczyć żywopłotem i ogrodzeniem. K. Piotrowska powiedziała, 

że są to pierwsze zabiegi, które powinno się wykonać mając nadzieję, że się 

sprawdzą. Podkreśliła, że nie można za bardzo ingerować w tę skarpę, bo wkracza 

się na przestrzeń Wód Polskich. Burmistrz powiedziała, że to nie są kompetencje 

Gminy i trzeba by formalnie wystąpić do Wód Polskich o ingerencję  

w ich teren.  

Radny Ł. Kołwzan nawiązując do tematu dróg wojewódzkich zwrócił uwagę na stan 

dróg na terenie „Nowego Drezdenka”. Poprosił, aby Burmistrz rozmawiając z ZDW 

wspomniała również o tym terenie. Radny Ł. Kołwzan zwrócił uwagę na ulicę 

Portową czy coś się ruszyło w tym kierunku, bo wiadomo, że ma być robiony 

wodociąg a droga jest w coraz gorszym stanie. Zapytał czy coś jest już planowane. 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych D. Skrzypczak 

przypomniał, że swego czasu już odpowiadał na to pytanie i radny doskonale zna 

sytuację, która się nie zmieniła. Poinformował, że robiona jest dokumentacja 

projektowa, teren jest administracyjnie bardzo trudny. D. Skrzypczak powiedział, że 

kłopotliwe jest zbliżenie do torów kolejowych tak zwanego terenu zamkniętego, wiele 

uzgodnień, Wody Polskie, więc należy czekać na dokumentację projektową. Jeżeli 

ona będzie to będzie kosztorys. Dodał, że trwa procedura administracyjna, więc jak 

będzie pozwolenie na budowę, będzie wycena, będzie znany koszt to wtedy będzie 
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próba podjęcia tej inwestycji w postaci najpierw wodociągów a dopiero później będzie 

można myśleć o remoncie całej drogi. Kierownik D. Skrzypczak zwrócił uwagę, że na 

dzień dzisiejszy tylko pozostało tylko utrzymywać tę drogę na bieżąco, jednak próba 

poprawy tej nawierzchni tzw. frezem wystarczyła tylko na ok. 2 tygodnie, więc można 

sobie wyobrazić jak ona jest intensywnie użytkowana przez ciężkie samochody. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy przy ewentualnej naprawie tej drogi, budowie nowej 

nawierzchni możliwe jest usytuowanie progu zwalniającego od strony ulicy Portowej, 

żeby ciężarówki, samochody nie pędziły taką prędkością.  

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych powiedział, że na 

całej długości ulicy Portowej była rozważana organizacja ruchu, w planach były tam 

również ograniczenia prędkości. Podkreślił, że nie zawsze były to progi zwalniające, 

niekiedy były to spowalniacze ruchu. D. Skrzypczak zaznaczył, że teraz tak 

naprawdę droga jest w tak złym stanie, że nie byłoby jak tego zrobić i byłoby to 

bezcelowe przy takim stanie drogi.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska zapytała czy został już wyłoniony wykonawca, na 

jakim etapie jest zadanie dotyczące skwerku z budżetu obywatelskiego.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że dzisiaj niestety musiała 

podpisać unieważnienie postępowania, gdyż została wykonana procedura zapytania 

ofertowego i kwota, która jest zabezpieczona w budżecie obywatelskim wynosi 

70.000,00 zł, natomiast najniższa oferta opiewała na kwotę 196.000,00 zł, a więc 

niemal trzykrotnie większa i była to niestety jedyna oferta. Dodała, że nie wiadomo 

czy to była zaporowa cena, czy tak się zmieniły ceny w przeciągu kilku miesięcy. 

Burmistrz poinformowała, że podjęta zostanie ponowna kalkulacja czyli 

zweryfikowana wycena i jeżeli potwierdzi ona tak radykalny wzrost kosztów to będzie 

trzeba spotkać się z osobami, które były autorami tego projektu i podjąć kompromis, 

gdyż trzykrotne przekroczenie kwoty jest niedopuszczalne. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska przekazała prośbę nie tylko od mieszkańców 

Trzebicza, ale całej Gminy poruszających się po ścieżce rowerowej, aby postawić 

tam kosze na śmieci. Dodała, że rozumie, że w trakcie ścieżki ciężko jest ustawić 

kosze, ale gdzieś po drodze powinny się pojawić, gdyż jednak dużo śmieci trafia do 

lasu.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zaapelowała do mieszkańców i turystów -  są 

takie miejsca, gdzie idąc do lasu nie należy oczekiwać śmietników. Dodała, że mając 

plecak zabiera się śmieci ze sobą, idąc w góry nie oczekuje się śmietników tylko 

zabiera śmieci ze sobą i tak samo powinno się zachowywać w swojej Gminie, na 

ścieżkach, na szlakach turystycznych i ścieżkach rowerowych. Burmistrz Drezdenka 

poprosiła, aby pamiętać, że podstawienie kosza to jest najmniejszy problem i nawet 

nie duży koszt, ale później trzeba regularnie te kosze opróżniać, co jest całą 

logistyczną operacją, która w ogólnym rozrachunku rocznym po prostu opiewa na 

gigantyczne sumy. Wyjaśniła, że jeżeli te kosze są rozlokowane w bardzo dużych 

ilościach, to po małą ilość śmieci trzeba śmieciarką po tych leśnych drogach 

dojechać. K. Piotrowska powiedziała, że za śmieci płaci się z pieniędzy wszystkich  

i ustawienie znacznej ilości koszy spowoduje lawinowy wzrost kosztów. Podkreśliła, 
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że bardziej należy nastawiać się na wychowanie i edukację, aby te śmieci ze sobą 

zabierać z takich właśnie rekreacyjnych miejsc położonych w lesie. 

Radny T. Walczak zwrócił uwagę, że przy skwerze ul. Sienkiewicza i Piłsudskiego  

z końcem lata ubiegłego roku jedna z ławeczek została zdewastowana – z siedziska 

została tylko jedna deska. Dodał, że początkowo była ona przez CIS zabezpieczona 

taśmami, ale później taśmy zniknęły a ławeczka została z jedną deską i tak stoi do 

teraz. Poinformował, że w miniony weekend druga z ławek została w ogóle wyrwana 

razem z kostkami polbukowymi po czym jeden z mieszkańców ustawił tą ławkę, ale 

stanowi ona zagrożenie. Radny T. Walczak poprosił o interwencję. 

Radny D. Matela-Libera zapytał kto odpowiada za przegląd techniczny oświetlenia na 

placu Wileńskim. Wyjaśnił, że w płytach betonowych żadne światło praktycznie nie 

świeci. Radny zauważył, że warto przeprowadzić taki przegląd, bo się zbliża okres 

letni.  

Radny D. Matela-Libera zapytał kiedy ruszy kolejny etap modernizacji pomnika 

Tadeusza Kościuszki i terenu wokół niego.  

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że zlecony jest projekt. Wyjaśniła, że projektant 

przedłożył wstępną koncepcję jak ma wyglądać ten teren, jednak trwają jeszcze 

drobne poprawki. K. Piotrowska wyjaśniła, że kolejnym etapem jest cała procedura 

uzyskania wszelkich pozwoleń, więc projekt w tym roku na pewno będzie gotowy. 

Poinformowała, że jednym z elementów projektu jest oszacowaniem kosztów  

i dopiero jak będą znane koszty będzie można ewentualnie podejmować plany lub 

starać się o finansowanie zewnętrzne na to zadanie. 

Radny D. Matela-Libera przypomniał, że w ubiegłym roku pisał interpelację odnośnie 

zamontowania ławek w lesie miejskim, w pobliżu stadionu miejskiego. Zapytał kiedy 

one zostaną zamontowane i czy w tym roku. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że jej zdaniem zasadne jest ustawienie ławek  

z koszami, ale tylko w przedniej części, do wysokości stadionu, gdyż w głębi lasu jest 

to zbędne i może stwarzać więcej problemów niż pożytku. 

Radny D. Matela-Libera potwierdził, że w interpelacji pisał o terenie blisko stadionu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że o terminie sesji 

poinformuje jak tylko będzie miał datę ustaloną ze Skarbnikiem i Burmistrzem. 

Podziękował, za bardzo za rzeczową i konkretną rozmowę na dzisiejszym 

posiedzeniu.  

Ad. 21 
Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i LIX sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 


